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 OMSCHRIJVING/ 
NUMMER RAADSVOORSTEL 

BESLUIT 

   

1 Opening De voorzitter opent de vergadering. 

2 Spreekrecht voor het publiek Er meldden zich geen insprekers.  

3.1 Vaststellen agenda De beraadslagingen beginnen bij D66.  
 
De commissie stelt agendapunt 6.5 Kadernota Brabants Historisch Centrum en agendapunt 6.6 Rijksbijdrage 
conventionele explosieven vast als hamerstukken.  
 
De agenda wordt conform bovenstaande wijzigingen vastgesteld.  

 

3.2 Vaststellen advieslijst / actualiseren 
voortgangslijst 

Er is geen advieslijst om vast te stellen.  
 
De voortgangslijst wordt geactualiseerd: 
 
Wethouder Heijboer 

 Huisvesting Statushouders: Voor de taakstelling zijn er meerdere woningen beschikbaar gesteld door 
Woonwijze. Er zijn statushouders in tijdelijke woningen geplaatst. Er is gekeken naar tijdelijke locaties 
op onbebouwde plekken en bestaande bebouwing. Met de regio keken we naar de mogelijkheden. Eind 
maart komt er een Rib naar de raad met meer informatie [toezegging]; 
 

 Vughtpas: Het onderzoek is afgerond en ligt ter advies bij Adviesraad Sociaal Domein. Uiterlijk 12 
maart geeft de Adviesraad hun advies. Het staat dan op de agenda van het college op 26 maart. Eind 
maart krijgt de raad een Rib met de bevindingen [toezegging];  
 

 Plannen resocialisatie, werk en inburgering: Half maart kan de raad een Rib verwachten [toezegging]; 
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 OMSCHRIJVING/ 
NUMMER RAADSVOORSTEL 

BESLUIT 

   

Wethouder van de Ven (namens Wethouder Pennings) 

 Doorgang DePetrus: De doorgang is eigendom van de parochie. Er zijn gesprekken gevoerd om de 
doorgang te kopen of huren. Dat is niet gelukt. Het is inmiddels verhuurd en daardoor is een doorgang 
de komende jaren niet mogelijk. We hebben waarschijnlijk geen harde juridische grond om geld terug te 
krijgen. Er is waarschijnlijk geen harde koppeling tussen de doorgang en de subsidie. We gaan spreken met 
DePetrus BV om te kijken of we een gedeelte van de subsidie terug krijgen [toezegging];   

 
Burgemeester van de Mortel 

 Integraal veiligheidsbeleid: in april komt er meer informatie[toezegging];   
 

 Communicatiejaarplan: staat gepland voor juli, maar is al in concept klaar en komt waarschijnlijk eerder 
[toezegging];  
 

 Verordening naamgeving en nummering: De cijfers liggen iets anders. 25% is een vrouwelijke naam. 
Dat is historisch te verklaren. We kiezen niet voor een selectief beleid, maar voor kwaliteit. Maar het is 
waarschijnlijk dat er in de toekomst een forse inhaalslag wordt gemaakt.  

 

4 Mededelingen vanuit de commissie Er zijn geen mededelingen vanuit de commissie.  

4.1 Mededelingen vanuit het college Wethouder Heijboer 
De regio Noordoost-Brabant gaat meedoen met project ‘Scheiden zonder schade’. Er komt een agenda met 
concrete acties en er komen proefprojecten.  
 
Burgemeester van de Mortel 
Een aantal ramen in het gemeentekantoor voldoen niet aan het brandveiligheidskeurmerk. Deze gaan we 
vervangen. De kosten gaan we verhalen bij de aannemer.  
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 NUMMER RAADSVOORSTEL/ 
OMSCHRIJVING 

ADVIES FRACTIES EINDBESLUIT 

    

5 Ter opiniëring Er zijn geen stukken ter opiniering.   

6 Ter advisering   

6.1 Centrumregeling regio Meijerij 
Wmo 2020 

1e termijn 
 
D66: Kan inhoudelijk instemmen met het voorstel. Er zijn wel zorgen over de financiële 
risico’s. De kosten voor de centrumregeling zijn onbekend en de kosten voor de 
dienstverlening stijgen. We moeten kijken naar het solidariteitsprincipe en de eigen 
bijdrage. Wat gaat dat kosten? D66 is geen voorstander van openeindregelingen. Er 
worden een hoop bedragen niet genoemd. D66 roept het college op om de raad te 
informeren over de kosten zodat er geen verassingen zijn bij de Kadernota.  
 
GB: Eens met het besluit. Kan de wethouder iets zeggen over de kosten van het 
Regionaal inkoopbureau? Ook heeft de fractie vragen bij solidariteitsbijdrage. Hoe 
zorgen we ervoor dat iedere gemeente evenveel gaat bijdragen? Hamerstuk. 
 
SP: Er staat een zin in het stuk met dat  de raad alleen toestemming kan in houden bij 
strijd met algemeen belang. Hoe verhoudt dat zich met huidige situatie? Daarnaast heeft 
de fractie vragen over de financiële situatie. Wanneer komt die informatie?  
 
VVD: Centrumregeling biedt kansen. We zijn niet meer aan gezamenlijke regels 
gebonden. We kunnen zelf veel doen voor eigen mensen. Het geld gaat naar de zorg. 
Daarom een hamerstuk. Wel hebben wij vragen over de kosten.  
 
CDA: We hebben eerder een goede sessie gehad met de ambtelijke organisatie. Dit 
voorstel is zoals we het wilden hebben. De vraag over de kosten is al eerder gesteld. Er 
gaat 20 miljoen om in het sociale domein. Dat is een derde van onze begroting. CDA ziet 

Hamerstuk.  
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 NUMMER RAADSVOORSTEL/ 
OMSCHRIJVING 

ADVIES FRACTIES EINDBESLUIT 

    

daarom graag een soort winstwaarschuwing als het de andere kant op dreigt te gaan. 
Hamerstuk. 
 
PvdA-GL: Het gaat om 300 burgers betreffende de inkoopregeling. Dat laat het belang 
van deze regeling zien. De fractie is blij met de regeling. Goed dat Haaren blijft 
meedoen, zeker met het oog op Helvoirt voor 2021. De Open House constructie geeft 
meer sturing aan burgers om zelf te kunnen kiezen en de fractie is blij met de efficiënte 
inkoop. Goed dat het inkoopteam apart werkt van beleidsteam. PvdA-Gl heeft wel paar 
vragen: De specialistische dagbesteding, is daar meer over te vertellen? Kan de 
wethouder iets zeggen over de onderbesteding? Kan de wethouder een reactie geven 
over het zo min mogelijk indicaties stellen? 
 
Wethouder Heijboer: In april hopen we te beginnen met een pilot over de specialistisch 
dagbesteding. Dat gaan we klein uitproberen. Dat start in april en in oktober/november 
is er een evaluatie. Wethouder Heijboer geeft aan dat ze navraagt of er onderbesteding in het totale 
sociale domein in 2018 betreffende de Wmo is en zal deze informatie aan de raad zal toesturen 
[toezegging].  Haaren, Boxtel en Sint-Michielsgestel doen weer mee omdat ze inzien 
dat er veel voordelen zijn met meedoen in plaats van zaken zelf te regelen. De kosten 
voor de centrumregeling zijn er nog niet. We hebben contact om het bedrag naar 
beneden bij te sturen. Het wordt duurder, maar het wordt geen 60.000 euro. We houden 
de kosten scherp in de gaten. Wethouder Heijboer zegt toe zodra de kosten van de centrumregeling 
bekend zijn, deze bekend te maken aan de raad [toezegging]. We blijven investeren aan de 
voorkant. Het hinkstapbeleid komen pas in 2020 naar de gemeente. Daarom is het nu 
apart van elkaar. Vught heeft vanuit solidariteit geprofiteerd, daarom gaat het nu naar 
acht procent. We hebben een hoog zorgverbruik. Daarom een stijging van het bedrag. 
Wethouder Heijboer zegt toe dat de raad op de hoogte te stellen zodra de kosten over de zorg uit de pas 
lopen [toezegging]. Het tarief voor huishoudelijke hulp en de aanzuigende werking is 
koffiedik kijken. Voorlopig merken we er niets van.  
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 NUMMER RAADSVOORSTEL/ 
OMSCHRIJVING 

ADVIES FRACTIES EINDBESLUIT 

    

 
2e termijn 
D66: Dank voor uitspraken van de wethouder. Inhoudelijk waren we het al eens met het 
stuk. Hamerstuk. 
 
GB: Hamerstuk. 
 
SP: kondigt aan nog schriftelijke vragen te gaan stellen.  
 
Voor alle partijen is het een hamerstuk. 
 

6.2 Centrumregeling Jeugdhulp 
Noordoost-Brabant 2020 

1e termijn 
 
GB: Hamerstuk. Wij zien het stuk samen met het voorstel over de WMO als  één stuk. 
We maken ons zorgen over de financiën. Er is nu meer ruimte voor vraaggericht werken 
en maatwerk. We moeten samenwerking zoeken anders wordt het onbetaalbaar. Goed 
dat er een administratieve vereenvoudiging komt. De zorgvraag moet centraal staan en 
als we dat centraal stellen komt het jeugdelement beter tot uitdrukking. 
 
SP: Hamerstuk. 
 
VVD: We geven de wethouder graag mee dat we het Jeugdbeleid goed wegzetten en 
inzetten op preventie. Dan kun je alle kinderen een kans geven. Hamerstuk. 
 
CDA: Blij dat er meer maatwerk is en mogelijkheden zijn. Laten we de jeugd 
vooropstellen. We hopen dat de wachttijden bij de instellingen teruglopen. Hamerstuk. 
PvdA-GL: Blij met de regionale inkoop. Met de regionale inkoopstrategie is lokaal beleid 
ook mogelijk. Er komt steeds meer jeugdvraag. Vught kan dat niet alleen oplossen. Daar 

Hamerstuk.  
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OMSCHRIJVING 

ADVIES FRACTIES EINDBESLUIT 

    

is PvdA-GL pessimistisch over. We hebben een paar vragen: Is er in de kwaliteitscriteria 
voor de zorgaanbieders samenwerking niet meegenomen? Kan het college meer zeggen 
over passend onderwijs wanneer de resultaten komen? In de evaluatie van december 
stond dat bestuurlijke afspraken niet altijd worden nagekomen net als bij regionaal 
overleg. Zijn er nog andere afspraken gemaakt over elkaar aanspreken op de uitvoering 
van deze regeling? We horen dat er meer wachttijden zijn voor specialistische jeugdhulp, 
kan de wethouder dat toelichten? 
 
D66: Het voelt als een professionaliseringslag. De toename van keuzevrijheid vinden we 
prettig. Er is soms niet voldoende plek bij uithuisplaatsingen. Kan de wethouder daar iets 
over zeggen? Daarnaast zijn er natuurlijk zorgen over de financiën. Verwijzers hebben 
via Open House structuur meer mogelijkheden; kan het college zo de wachtlijsten 
aanpakken?  
 
Wethouder Heijboer: Preventie staat hoog genoteerd bij de Jeugdzorg. Tachtig procent 
van de financiën gaat naar de hele specialistische gevallen. Wat we kunnen voorkomen is 
winst voor iedereen. Daarom zijn er ook goede contacten met scholen, want daar zitten 
kinderen het merendeel van de tijd. Daarom zetten we ook in op gedragswetenschappers 
en praktijkondersteuners huisarts (POH) om te voorkomen dat mensen in duurdere 
regelingen komen. Open House biedt meer keuzevrijheid. Samenwerking is niet een 
criterium, maar zit wel in de contracten met de aanbieders. Als er spoedeisende hulp 
nodig is, dan is er altijd een bed. Er zijn wachtlijsten, maar er zijn bedden. We zoeken 
een plek zo dicht mogelijk bij huis.  
 
2e termijn 
 
GB: Open House is vooral bedoeld om meer hulpvormen toe te laten. Maar meer van 
hetzelfde kan ook als er druk zit op bepaalde organisaties. Voor zware hulp zal de 
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 NUMMER RAADSVOORSTEL/ 
OMSCHRIJVING 

ADVIES FRACTIES EINDBESLUIT 

    

wachtlijst niet afnemen, maar de lichtere hulp wel. Daar moet je vanuit gaan.   
 
D66: Hamerstuk. 
 
PvdA-GL: Hamerstuk. 
 
Wethouder Heijboer: De markt is grillig. De wachtlijst kan wellicht korter worden, 
maar je weet het niet zeker. We spreken elkaar aan als er iemand uit de pas loopt.  
 

6.3 Integraal zienswijzeverzoek 
Veiligheidsregio Brabant-Noord 

1e termijn 
 
SP: Stemmen in met standpunt college. Hamerstuk. 
 
VVD: Het besluit heeft nodige financiële gevolgen. Drie lijvige documenten. Grosso 
modo kunnen we ons vinden in de stukken. De verkoop van de kazerne is wel een punt. 
Dit is een ingewikkelde constructie. Wij hopen dat er een soort erfpachtconstructie 
mogelijk wordt. Het risicoprofiel noemt een zestal punten. Goed dat daar de nadruk op 
komt. De 4,06 euro is wel een punt. Het lijkt erop dat de regio 18 cent minder nodig 
heeft. Die vloeien niet terug naar de gemeente. Het is een klein bedrag, maar het is een 
vreemd signaal dat ze die niet terug storten.  
 
CDA: We hebben maar één vraag. Tijdens de herstructurering is er extra aandacht voor 
het spoor. Is dat ook niet nodig voor de N65?  
 
PvdA-GL: De vraag gaat over de calamiteitencoördinator. Waarom betaalt de politie 
daar niet aan mee? Het woord vrijwilliger komt maar twee keer voor. Er zijn 1000 
vrijwilligers. Het is merkwaardig dat het zo weinig voorkomt.  
 

Bespreekstuk.  
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D66: Hoe zorgen we ervoor dat de inwoners zich veilig voelen? In grote lijnen zijn we 
het eens met de drie documenten. Het knelt bij de kazerne. Dit deden we in het verleden 
goed. Welke regeling er ook komt, hoe gaat de verkoop van de kazerne bijdragen aan de 
veiligheid? Hoe kan het dat we daar meer voor moeten betalen? Het zou logisch zijn als 
we dat niet hoeven. Waarom leidt de efficiëntieslag niet tot een kostendaling? Ook een 
vraag over terrorisme als prioriteit? En waarom zijn ouderen geen prioriteit  in relatie tot 
zelfredzaamheid? 
 
GB: Het beleidskader laat zien dat het meer geld gaat kosten. Daar hebben we geen 
moeite mee, want we worden er veiliger van. Nu is er een nieuw veiligheidsprofiel. Goed 
dat er rekening wordt gehouden met onze inbreng. De nieuwe trends worden 
meegenomen en gelden ook voor Vught. Alles draait om samenwerking. In algemene zin 
is de fractie blij met de stukken en de informatieavonden. Er moet wel rekening 
gehouden worden met de N65 en het spoor. Er zijn veel mensen die zich zorgen maken 
in de spoorzone. Het is verstandig om alvast contact met de mensen in de spoorzone op 
te nemen. Hamerstuk.  
 
Burgemeester Van de Mortel:  In principe is er instemming met de stukken. Wel is er 
een aantal vragen. De 18 cent is duidelijk. Als er geld over is, dan gaat het terug. Nu doen 
we dat niet omdat het een zeer klein bedrag is en er komt nog een doorontwikkeling. We 
wachten de discussie af. De opmerking van het CDA is terecht en wordt  breed 
gedragen. Burgemeester van de Mortel zal de boodschap van de commissie om ook bij de ombouw van 
de N65 extra aandacht voor de hulpdiensten te hebben inbrengen tijdens de bestuursbijeenkomst van de 
veiligheidsregio [toezegging]. In de wet staat de Caco als taak van politie en de politie 
betaalt deze taak. Door een wetswijziging gaat de taak weg en dan betaalt de politie niet 
meer mee. Vandaar dat de Veiligheidsregio dit betaalt. In dit stuk komt het woord 
vrijwilliger maar twee keer voor. Maar in de notulen van de afgelopen twaalf jaar komt 
het woord vrijwilliger vaak voor. Het is bij de regio meer dan doordrongen dat de 
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vrijwilliger een belangrijk onderdeel is van de veiligheid. Het staat magertjes in het stuk, 
maar de vrijwilligers hebben de positie die hen toekomt. De communicatie is belangrijk, 
maar we moeten ook niet te veel verwachtingen wekken. Maar het heeft prioriteit. 
Burgemeester Van de Mortel bespreekt met wethouder Van Woesik wat nu al gecommuniceerd kan 
worden over de veiligheid spoor/ goederentreinen [toezegging]. Er is gekozen voor opschaling 
en daarbij hoort een centralisatie van de brandweer. Dat is een eerdere discussie geweest 
daarom is daar nu geen discussie over geweest. De regio heeft maatwerk toegezegd over 
de kazerne. Als er geen oplossing komt, dan gaat het niet door. Terrorisme is een 
prioriteit ook voor Vught. Dit komt vaak genoeg langs. De burgemeester licht dit graag 
een keer toe aan de raad.  Burgemeester Van de Mortel zegt toe te kijken of voor de raad van 28 
februari een antwoord aan de raad kan volgen op de vraag van D66 over de huisvesting kantoren en 
werkplaatsen (toezegging). 
 
2e termijn 
 
VVD: Fijn dat burgemeester onderstreept dat als er geld overblijft dit terugkomt. 
Hamerstuk 
 
CDA: Door beantwoording is dit een hamerstuk.   
 
PvdA-GL: Het zou fijn zijn als er in het beleidskader een paar zinnen over vrijwilligers 
wordt meegenomen.  
 
D66: De grond blijft bij Vught, als de regeling er niet komt dan gaat de regeling niet 
door? Bespreekpunt.  
 
GB: Hamerstuk 
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Burgemeester Van de Mortel: zegt toe ook de opmerking over vrijwilligers in de beleidsplannen 
Veiligheidsregio in te brengen in de bestuursbijeenkomst [toezegging]. Erfpacht is niet leidend 
maar een afschrijving gaat niet gebeuren. Dan gaat het niet door.  

6.4 Kadernota WSD 2020-2023 en 
zienswijze 

1e termijn 
 
VVD: Vught is de enige gemeente die kiest voor het cafetariamodel. De VVD is 
benieuwd naar de uitwerking. Welke verschillen en voordelen levert het op? We vragen 
de wethouder om de raad mee te nemen in de ontwikkelingen.  
 
CDA: Sluiten ons aan bij de VVD. Wij zijn de enige met dit model. Blijft dit in stand? 
Wat gaat dit kosten? Is dit het beste model voor Vught? 
 
PvdA-GL: Gaat het rooskleuriger worden voor mensen met een beperking? Dat hopen 
en wensen wij. Vijftig procent van die mensen zijn werkeloos en willen graag werken. 
Hoe kan het dat zoveel mensen langs de kant staan? Ziet de wethouder naast het 
financiële scenario ook een inhoudelijk scenario? De medewerkers van de WSD 
schrikken van de berichten over grote tekorten. Die communicatie moet gebeuren, maar 
we zijn verantwoordelijk voor de banen van die mensen. We moeten ook kijken hoe we 
de rooskleurige boodschap kunnen uitzenden. Is het college het met ons eens? 
 
D66: Hamerstuk. We hebben dezelfde vragen als CDA en VVD. 
 
GB: WSD heeft grote stappen gezet. Wat zijn de bevindingen van het cafetariamodel? 
De fractie is blij met de aanvullende informatie van wethouder over de ruime set 
maatregelen om de Participatiewet te verbeteren. Hamerstuk. 
 
SP: Hamerstuk. 
 

Hamerstuk.  
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Wethouder Heijboer: We doen nu ervaringen op met cafetariamodel. De doorrekening 
wordt gemaakt. Binnen de WSD is er een commissie om ervoor te zorgen dat de raden 
op de hoogte zijn van de verschillende modellen. Wethouder Heijboer zegt toe dat de raad een 
raadsinformatiebrief over de ervaringen bij het cafetariamodel en een doorrekening ontvangt voor de 
zomer. In juli zal dit bij de begrotingsbehandeling ook aan de orde komen [toezegging]. We praten 
over de mogelijke twee verschillende cao’s. Dat is niet de bedoeling. Het is belangrijk dat 
mensen zekerheid hebben over hun inkomsten. De berichtgeving in de krant leidde tot 
onrust. De directeur heeft alles gedaan om het uit te leggen. De rooskleurige boodschap 
wordt al uitgezonden. WSD let op de bedrijfsvoering, maar er is nog een aantal open 
einden. Onze WSD staat er heel goed voor en daar zijn we blij mee. Ze zitten vooraan bij 
de Haagse tafels. 
 
2e termijn 
 
PvdA-GL: Zelfs de WSD komt lastig aan arbeidskrachten. Goed dat er gekeken wordt 
naar passende arbeidskrachten en op maat gesneden werkzaamheden. Het is goed dat 
ook onze toekomstige inwoners van Helvoirt gebruik kunnen maken van de 
voorzieningen in 2021. Hamerstuk. 
 
CDA: Hamerstuk. 
 

6.5 Kadernota Brabants Historisch 
Centrum 

Hamerstuk. Hamerstuk.  

6.6 Aanvraag Rijksbijdrage voor ruiming 
conventionele explosieven 

Hamerstuk. Hamerstuk. 

6.7 Verordening BRP D66: Het raadsvoorstel bestaat uit twee stukken. Het pijnpunt zit in de tekst van het 
raadsvoorstel die is aangepast. De tekst wordt steeds waziger en is voor meerdere uitleg 
vatbaar. We willen graag wat gevoel bij de tekst, zoals bij de tekst ‘gewichtige reden’? 

Bespreekstuk. 
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Waarom is die tekst aangepast?  
 
Burgemeester van de Mortel: zoekt uit waarom de tekst gewijzigd is [toezegging].  
 
VVD: Wellicht kan D66 met een amendement komen voor een tekstwijziging? 
 
D66: Wij willen gevoel bij de tekst. Het lijkt ons goed als we met een tekstvoorstel 
komen.  

7 Rondvraag en sluiting D66: Er is wat onrust ontstaan bij de Avonturier. Er is inmiddels een schouw geweest 
met de wethouder. Zijn daar toezeggingen gedaan? 
 
Wethouder Van de Ven: De situatie bij de Avonturier is nieuw en vraagt om 
gewenning. Die proberen we met partners te tackelen. Dat laat goede resultaten zien, 
zoals de overlast van jongeren. Er is een schouw geweest. Alle elementen van inwoners 
zijn verwerkt en beantwoord met wat we kunnen gebruiken. Er is nog een gesprek 
geweest om laatste punten te behandelen. We nemen maatregelen om de situatie te 
verbeteren in samenspraak met de buurt.  
 
CDA: Kunnen wij het verslag met bewoners ontvangen? 
 
Wethouder van de Ven: zegt toe dat hij het verslag toestuurt [toezegging].  
 
D66: We moeten ook een Regionale Adaptatie Strategie vaststellen. Kan de wethouder 
hier iets over vertellen? 
 
Wethouder Van de Ven: In de begroting staat dat we een klimaatadaptiestrategie 
vaststellen eind dit jaar. Vught is bestuurlijk trekker voor de regio voor 
klimaatstresstesten en risicodialogen. In maart / april 2019 wordt gestart met risicodialogen en 
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avonden over klimaatadaptie. Eind dit jaar komt het klimaatadaptatiebeleid in de raad 
[toezegging]. 
 
D66: Verzoekt het college om met de verkeerscijfers te komen voor VKA+.  
 
Wethouder van de Ven: Die cijfers worden geanalyseerd. Dat kan pas eind maart.  
 
GB: Vorig jaar vroegen we aandacht voor AED’s in Vught. Op Lunetten hangt geen 
AED. Er hangt er één bij Justitie en bij Kamp Vught. Dat is niet voldoende. Kan de 
wethouder zorgen voor een AED? 
 
Wethouder Heijboer: geeft aan dat ze even moeten zoeken naar de financiën, maar zal zo spoedig 
mogelijk berichten over de stand van zaken. Ze brengt het in tijdens college van dinsdag 26 februari a.s. 
[toezegging]. 

  
Vastgesteld in de vergadering van de commissie Bestuur & Samenleving van 28 maart 2018. 
 
de griffier,       de voorzitter, 
 
 
 
 
M.J.H.N. Collombon                                                                 B. Doorenbos 
 

 


